

Mr. Crosbie (St. John's West), seconded by Mr. La Salle, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

And the Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs of Bill C-47, An Act respecting divorce and corollary relief;

Mr. Crosbie (St. John's West), seconded by Mr. La Salle, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

And the Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs of Bill C-48, An Act to provide for the release of information that may assist in locating defaulting spouses and other persons and to permit, for the enforcement of support orders and support provisions, the garnishment and attachment of certain moneys payable by Her Majesty in right of Canada;

Mr. Crosbie (St. John's West), seconded by Mr. La Salle, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

And debate arising on these three Bills;

At 5.08 o'clock p.m., the House proceeded to the consideration of Private Members' Business pursuant to Standing Order 18(5).

By unanimous consent, the House proceeded to Notice No. 132.

Mr. Shields, seconded by Mr. Towers, moved,—That, in the opinion of this House, the government should consider the advisability of establishing a toll-free telephone line which would enable citizens to report cases of government waste and misuse of funds.—(*Private Members' Business No. 132*).

And debate arising thereon;

---

*(Proceedings on Adjournment Motion)*

At 6.00 o'clock p.m., the question "That this House do now adjourn" was deemed to have been proposed pursuant to Standing Order 45(1);

After debate, the question was deemed to have been adopted.

---

*Changes in Committee Membership*

Notice having been filed pursuant to Standing Order 69(4)(b), membership of Committees was amended as follows:

M. Crosbie (Saint-Jean-Ouest), appuyé par M. La Salle, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

Et il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent de la justice et des questions juridiques du projet de loi C-47, Loi concernant la Loi sur le divorce et les mesures accessoires.

M. Crosbie (Saint-Jean-Ouest), appuyé par M. La Salle, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

Et il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent de la justice et des questions juridiques du projet de loi C-48, Loi prévoyant la communication de renseignements susceptibles de permettre de retrouver les conjoints défailants et d'autres personnes, ainsi que la saisie-arrêt, pour l'exécution d'ordonnances et d'ententes alimentaires, de certaines sommes entre les mains de Sa Majesté du chef du Canada.

M. Crosbie (Saint-Jean-Ouest), appuyé par M. La Salle, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

Il s'élève un débat sur ces trois projets de loi;

A 17h08, la Chambre aborde l'étude des affaires émanant des députés, conformément à l'article 18(5) du Règlement.

Du consentement unanime, la Chambre aborde l'avis numéro 132.

M. Shields, appuyé par M. Towers, propose,—Que, de l'avis de la Chambre, le gouvernement devrait envisager l'opportunité d'établir une ligne téléphonique gratuite qui permettrait aux citoyens de signaler des cas de gaspillage et d'abus de fonds par le gouvernement.—(*Affaires émanant des députés n° 132*)

Il s'élève un débat;

---

*(Délibérations sur la motion d'ajournement)*

A dix-huit heures, la motion «Que la Chambre s'ajourne maintenant» est réputée présentée conformément à l'article 45(1) du Règlement.

Après débat, cette motion est réputée agréée.

---

*Modifications de la composition des comités*

Avis ayant été déposé conformément à l'article 69(4)(b) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit: